

Title (en)

BASE FOR A HOUSEHOLD APPLIANCE FOR IRONING AND/OR SMOOTHING COMPRISING A RESERVOIR EXTENDING AROUND A COMPARTMENT

Title (de)

BASIS FÜR ELEKTROHAUSHALTSGERÄT ZUM BÜGELN UND/ODER ENTKNITTERN, DIE EINEN BEHÄLTER UMFASST, DER UM EIN FACH HERUM VERLÄUFT

Title (fr)

BASE POUR UN APPAREIL ÉLECTROMÉNAGER DE REPASSAGE ET/OU DE DÉFROISSAGE COMPORTANT UN RÉSERVOIR S'ÉTENDANT AUTOUR D'UN COMPARTIMENT

Publication

**EP 3023536 A1 20160525 (FR)**

Application

**EP 15193857 A 20151110**

Priority

FR 1461179 A 20141119

Abstract (en)

[origin: CN105603704A] A Base (1) for a household appliance for ironing and/or smoothing comprising a reservoir comprises a liquid container (7) which extends around a compartment (8) and includes at least two side wings, the at least two side wings extend along the two opposite sides of the compartment (8). The container (7) is connected with the member of the device through an exhaust pipe (70). The liquid in the container (7) is drawn out at the exhaust pipe, and the exhaust pipe (70) is configured to connect the two side wings of the container (7).

Abstract (fr)

Base (1) pour un appareil électroménager de repassage et/ou de défroissage comportant un réservoir (7) de liquide s'étendant autour d'un compartiment (8) et comportant au moins deux ailes latérales s'étendant le long de deux côtés opposés du compartiment (8), ledit réservoir (7) étant relié à un organe de l'appareil par un conduit d'évacuation (70) au niveau duquel le liquide du réservoir (7) est puisé, caractérisée en ce que le conduit d'évacuation (70) relie également entre elles les deux ailes latérales du réservoir (7).

IPC 8 full level

**D06F 75/12** (2006.01); **D06F 79/00** (2006.01); **D06F 79/02** (2006.01)

CPC (source: CN EP)

**D06F 75/12** (2013.01 - CN EP)

Citation (applicant)

- FR 1453774 A 19660603 - DANFOSS AS
- FR 1456087 A 19661021 - CUSIN & MAITRE

Citation (search report)

- [A] WO 0153596 A1 20010726 - SEB SA [FR], et al
- [A] FR 2874628 A1 20060303 - SEB SA [FR]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 3023536 A1 20160525; EP 3023536 B1 20170524; CN 105603704 A 20160525; CN 105603704 B 20190705; ES 2629577 T3 20170811;**  
**FR 3028533 A1 20160520; FR 3028533 B1 20161125**

DOCDB simple family (application)

**EP 15193857 A 20151110; CN 201510740270 A 20151104; ES 15193857 T 20151110; FR 1461179 A 20141119**